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Zapytanie

w sprawie współpracy z operatorem rowerów miejskich

Szanowny Panie Prezydencie

zwracam uwagę na niedawną informację medialną o nawiązaniu tymczasowej
współpracy z operatorem rowerów miejskich podczas Malta Festival.

W związku z tym zwracam się z uprzejmym pytaniem, czy Miasto zamierza
częściej inicjować tego typu partnerstwa z prywatnymi dostawcami
mikromobilności na czas trwania dużych wydarzeń.

Proszę o informację czy planowane są kolejne przedsięwzięcia związane
z rozwojem systemów rowerów miejskich bez dopłat od Miasta, a także o
przedstawienie kierunków współpracy z operatorami takimi jak Bolt, Nextbike
czy inni.
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